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Protokół Nr IV/10 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 
 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 15 

 

 

Ad. 1 

Otwarcia kolejnego posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Pan Ireneusz Płóciennik, 

który na wstępie swego wystąpienia stwierdził, iż zgodnie z listą obecności na sali obrad 

znajduje się 15 radnych, czyli jest kworum niezbędne do podejmowania uchwał przez Radę 

Gminy. 

W dalszej części powitał wszystkich zebranych. Następnie zarządził głosowanie nad 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. W wyniku głosowania „za” przyjęciem 

proponowanego porządku obrad opowiedziało się 15 radnych. 

Wobec powyższego Rada obradowała zgodnie z następującym planem: 

 

1. Otwarcie IV Sesji Rady Gminy Widawa. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Widawa na 2011 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Widawa na 

2011 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Widawa do Powiatowej 

Rady Zatrudnienia w Łasku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Gminy Widawa na 2011 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców 

wsi w gminie Widawa. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego 

przy Szkole Podstawowej w Brzykowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XL/265/10 Rady Gminy Widawa 

z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie opłat za świadczenia w Punkcie Przedszkolnym przy 

Szkole Podstawowej w Brzykowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XL/265/10 Rady Gminy Widawa 

z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość 

i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
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doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 

szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady zapytał czy zachodzi konieczność 

odczytywania protokołu z poprzedniego posiedzenia. Następnie ze względu, iż nikt ze 

zgromadzonych nie wyraził takiej konieczności oraz nie zgłoszono jakichkolwiek uwag do 

protokołu Przewodniczący zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z poprzedniego posiedzenia Rady Gminy 

zostały przyjęte 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

 

Ad. 3 

W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działań prowadzonych w okresie 

międzysesyjnym. Omawiając zrealizowane zadania podkreślił, iż w dalszym ciągu na bieżąco 

prowadzone są prace związane z odśnieżaniem dróg i chodników.  

 

Ad. 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu obrad Przewodniczący porosił o zabranie głosu 

Pana Wiesława Karczmarka – Skarbnika Gminy, który poinformował, iż po dokonaniu 

analizy budżetu gminy zaszła konieczność wprowadzenia kilku niezbędnych zmian. 

Następnie podkreślił, iż modyfikacja nastąpi jedynie po stronie wydatków w poszczególnych 

działach, które w dalszej części swego wystąpienia szczegółowo omówił.  

W dalszej części głos zabrała radna K. Ziółkowska w kwestii kwoty przeznaczonej 

w budżecie gminy na drogownictwo. 

Udzielając odpowiedzi na powyższe Skarbnik Gminy wyjaśnił, iż pula pieniędzy 

przeznaczona na modernizację dróg to jedynie kwota jaką udało się wygospodarować 

w budżecie gminy, jednakże na powyższy cel zostały zaplanowane dodatkowo pewne środki 

z funduszu sołeckiego. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który zasugerował Wójtowi Gminy, aby 

przeanalizował kwestię dowozu dzieci do szkół oraz rozważył możliwość sprzedaży 

autokarów i powrócenia do wynajmowania przewoźnika. Ponadto nadmienił, iż już 

kilkakrotnie dokonywane były już zmiany w budżecie dotyczące finansowania dowozu. 

W odpowiedzi na powyższe Pan Wójt obiecał, iż zajmie się powyższą kwestią dążąc do 

wprowadzenia korzystniejszej formy dowozu dzieci do szkół. 

Następnie ze względu na brak dalszych pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/11/10 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2010 rok została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich 

radnych. 

Następnie Przewodniczący ogłosił kilkuminutową przerwę. 

 

Ad. 5 

Po wznowieniu obrad uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady. Następnie poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji 

o przedstawienie się oraz zaprezentowanie swoich zastępców. 

W dalszej części z uwagi na brak jakichkolwiek pytań do przedłożonego projektu uchwały 
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przewodniczący odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/12/10 w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy Widawa na 2011 rok została przyjęta 15 głosami 

„za”, czyli jednogłośnie. 

Ad. 6 
Konieczność podjęcia kolejnej uchwały uzasadnił również Przewodniczący Rady. 

Następnie radny J. Polak zapytał dlaczego plan pracy Rady Gminy zawiera tylko 8 punktów 

i czy wynika to z wprowadzenia oszczędności. 

Odnośnie powyższego ustosunkował się Wójt Gmin, który wyjaśnił, iż zgodnie z przepisami 

ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy powinna obradować nie rzadziej niż raz na 

kwartał, jednakże jeżeli zachodzi taka konieczność nie ma żadnych przeciwwskazań aby 

posiedzenia odbywały się częściej. 

W dalszej części dodatkowych wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady. Następnie ze 

względu na brak dodatkowych uwag do przedłożonego projektu uchwały odczytał jego treść 

i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/12/10 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Gminy Widawa na 2011 rok została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie. 

Ad. 7 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, iż od wielu lat stosowana była 

praktyka, iż do Powiatowej Rady Zatrudnienia delegowany był Wójt Gminy. Wobec 

powyższego również obecna Rada zadecydowała, aby naszą gminę nadal reprezentował Wójt. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który zaznaczył, iż należy mieć stały Kontakt z Powiatową 

Radą Zatrudnienia, aby mieć na bieżąco informacje na temat możliwości pozyskania 

funduszy oraz zatrudnienia osób za pośrednictwem Biura Pracy. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedłożonego projektu uchwały 

Przewodniczący odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/13/10 w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Gminy Widawa do Powiatowej Rady Zatrudnienia w Łasku została przyjęta 

15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

Ad. 8 

W dalszej części Przewodniczący nadmienił, iż projekt niniejszej uchwały otrzymali 

w materiałach sesyjnych i mieli możliwość zapoznania się z treścią Programu Profilaktyki 

i Zapobiegania Alkoholizmowi, który stanowi załącznik przedmiotowego aktu. Następnie 

uzasadnił konieczność jego podjęcia. 

Po wystąpieniu Przewodniczącego Rady głos zabrał radny R. Bruzda, który poprosił 

o wyjaśnienie w jaki sposób rada może zobligować wymienione podmioty do jego realizacji 

omawianego programu. 

Sprostowań do powyższej kwestii udzieliła E. Konieczna - pracownik Urzędu Gminy. 

W dalszej części wywiązała się krótka dyskusja odnośnie poruszonej przez radnego R. Bruzdę 

kwestii, w wyniku której członkowie rady zgodnie stwierdzili, iż należy dodać po słowie 

„realizatorzy” dodatkowy zapis „i współrealizatorzy”. Wobec powyższego część trzecia 

omawianego programu powinna nosić nazwę „Realizatorzy i Współrealizatorzy Programu”. 

Po skończonej dyskusji Przewodniczący odczytał treść przedłożonego projektu uchwały 

zaznaczając, iż załącznik zawiera wniesioną poprawkę. 
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Następnie zarządził głosowanie, w wyniku którego Uchwała Nr IV/14/10 w sprawie 

uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy 

Widawa na 2011 rok została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy zaznaczając, iż sołtysi 

podobnie jak radni działają kadencyjnie. Następnie jako termin zakończenia wyborów 

zaproponował 31 marzec. Ponadto zaznaczył, iż dokładne daty wyborów w poszczególnych 

sołectwach zostaną odrębnie ustalone i przekazane do publicznej informacji. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedłożonego projektu uchwały 

Przewodniczący odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/14/10 w sprawie zarządzenia 

wyborów do organów samorządu mieszkańców wsi w gminie Widawa została przyjęta 15 

głosami „za”, czyli jednogłośnie. 
 

Ad. 10 

Do omówienia kolejnego punktu obrad Przewodniczący poprosił Panią K. Żabińską - 

pracownika ds. oświaty.  

Następnie po wysłuchaniu uzasadnienia do niniejszego projektu uchwały radny 

W. Semaszczuk zapytał dlaczego nowa rada musi uchylać kolejne uchwały podjęte przez 

swoich poprzedników. 

Odpowiedzi na powyższe udzieliła Sekretarz Gminy, która wyjaśniła, iż w uchwale podjętej 

przez poprzednią radę zostało zakwestionowanych przez nadzór kilka zapisów, które muszą 

być zmienione bądź usunięte. 

W dalszej części wywiązała się dyskusja w powyższym temacie podczas, której Sekretarz 

Gminy oraz Pani K. Żabińska udzieliły dodatkowych sprostowań. Ponadto radni, którzy 

pełnili swą funkcję również w poprzedniej kadencji zaznaczyli, iż niejednokrotnie wiele 

projektów uchwał było przedkładanych radzie w ostatniej chwili dopiero na sesji oraz 

uzasadniane w ten sposób, iż niezaakceptowanie ich przez radę przyniesie wiele negatywnych 

skutków. 

Następnie po zakończeniu dyskusji Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały 

i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/15/10 w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr XL/265/10 Rady Gminy Widawa z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie opłat za 

świadczenia w Punkcie Przedszkolnym przy Szkole Podstawowej w Brzykowie została 

przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 11 

Uzasadnienie do następnego projektu uchwały przedstawiła również Pani K. Żabińska 

zaznaczając, iż główną przyczyną konieczności uchylenia uchwały dotyczącej ustalenia opłat 

za świadczenia w Punkcie Przedszkolnym przy Szkole Podstawowej w Brzykowie była 

nieprawidłowo przeprowadzona kalkulacja stawek. 

Następnie radna K. Ziółkowska zapytała, czy uchylenie niniejszej uchwały nie spowoduje 

konieczności zamknięcia funkcjonującego już Punktu Przedszkolnego. 

Szczegółowych wyjaśnień w powyższej kwestii udzieliła Pani W. Brocka - Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Brzykowie nadmieniając, iż Punkt Przedszkolny funkcjonuje już od września, 

a opłaty za wyżywienie traktowane są jako dobrowolne wpłaty rodziców. 

Następnie radny W. Semaszczuk zapytał, czy nie prościej byłoby wprowadzenie zmian do 

uchwały i skorygowanie błędnie wyliczonych stawek. 

Do powyższej kwestii ustosunkowała się Pani Sekretarz wyjaśniając, iż taka propozycja była 
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przedstawiona organowi nadzoru jednakże z uwagi, iż nie podlega ona publikacji oraz zbyt 

wielu nieścisłości jakie w niej się pojawiły należy uchylić ten akt i podjąć kolejny 

w poprawnym brzmieniu. 

W dalszej części Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią K. Partyczyńską - Dyrektor 

Przedszkola w Widawie, która szczegółowo omówiła kwestię związaną z ustalaniem opłat za 

wyżywienie jakie obowiązują w jej placówce. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do Pani W. Brockiej, a mianowicie czy 

interweniowała u poprzedniego Wójta Gminy w kwestii wcześniejszego wprowadzenia 

omawianych uchwał, skoro Punkt Przedszkolny funkcjonuje już od września. 

W odpowiedzi na powyższe Pani W. Brocka zaznaczyła, iż kilkakrotnie prosiła 

o usankcjonowanie tej kwestii, jednakże bez żadnego skutku wobec czego po rozmowach 

z rodzicami zostały wprowadzone wspomniane wcześniej dobrowolne opłaty. 

W tym miejscu Przewodniczący poprosił Panią Sekretarz o wytłumaczenie zaniechania 

przedłożenia radzie uchwał, które usankcjonowałyby funkcjonujący od września Punkt 

Przedszkolny. 

Odpowiadając na powyższy zarzut Sekretarz Gminy zwróciła się do Pani Dyrektor 

z pytaniem czy wspomniane prośby były kierowane na piśmie, gdyż do niej nie trafiła żadna 

taka petycja. 

W odpowiedzi na to pytanie Pani Dyrektor wyjaśniła, iż prośby te nie były kierowane na 

piśmie. 

Następnie ze względu na brak dodatkowych pytań do przedłożonego projektu uchwały 

Przewodniczący odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/16/10 w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr XL/265/10 Rady Gminy Widawa z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie opłat za 

świadczenia w Punkcie Przedszkolnym przy Szkole Podstawowej w Brzykowie została 

przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

W kolejnym punkcie Przewodniczący udzielił głosu Pani I. Nowak - pracownikowi ds. 

oświaty, która przedstawiła uzasadnienie do ostatniego projektu uchwały. W swej wypowiedzi 

Pani I. Nowak zaznaczyła, iż główną przyczyną konieczności uchylenia omawianej uchwały 

był brak uzgodnień ze Związkami Zawodowymi, które z kolei nie były możliwe, gdyż 

decyzja o konieczności podjęcia wspomnianego aktu zapadła tuż przed zaplanowaną sesją 

i nie było możliwości podjęcia jakichkolwiek negocjacji. 

Następnie ze względu na brak dodatkowych uwag do przedłożonego projektu uchwały 

Przewodniczący odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr IV/17/10 w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr XL/265/10 Rady Gminy Widawa z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także 

wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 

przyznawania i wypłacania została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący zarządził kilkuminutową przerwę. 

 

Ad. 13 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący odczytał treść pisma skierowanego do rady, 

a następnie podziękował za wszystkie zaproszenia na spotkania opłatkowe. 
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W dalszej części wywiązała się dyskusja na temat zaległych urlopów pracowników Urzędu 

Gminy a przede wszystkim Wójta Gminy. Ponadto poruszona została kwestia związana 

z przebudową Ośrodka Zdrowia w Brzykowie. 

 

Ad. 14 

W kolejnym punkcie Pan R. Pisarski – sołtys Brzykowa zapytał, czy istnieje możliwość 

dofinansowania mieszkańcom zakupu i montażu solarów. 

Odpowiedzi na powyższe udzielił Wójt Gminy wyjaśniając, iż póki co istnieje możliwość 

pozyskania 40% dofinansowania jednakże warto byłoby poczekać i wynegocjować wyższe 

wsparcie na ten cel. 

W dalszej części głos zabrał Pan Z. Owczarek – sołtys miejscowości Kąty, który zapytał 

o plany związane z budową wodociągu Wola Kleszczowa – Kąty. 

Odpowiedzi na to pytanie udzielił również Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż obecnie 

w budżecie gminy nie ma zagwarantowanych funduszy na to zadanie. Ponadto przedstawił 

problemy związane z uzyskaniem odbioru wodociągu wykonanego w ostatnim okresie 

w miejscowościach Ochle, Grabówie i Zborów. 

 

Ad. 15 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 

udział w obradach i zamknął kolejne posiedzenie Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta            Ireneusz Płóciennik 


